
 Jovetic: Chcę być nowym Tottim
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(Il Corriere) Jako że Stevan Jovetic może być najgroźniejszym graczem

Fiorentiny, która zmierzy się z Romą w niedzielne popołudnie, to właśnie

ten piłkarz został zapytany przez dziennikarzy o opinię o Romie i

najbliższym spotkaniu. Oto fragmenty wywiadu.

 

Opinia na temat gry Romy

SJ: Podoba mi się. Roma to mocna drużyna, a Luis Enrique przyniósł powiew

świeżości do naszej ligi. Zespół porusza się jak Barcelona, takimi samymi szybkimi

ruchami. Jak komuś może się to nie podobać?

 

Opinia o Francesco Tottim.

SJ: To prawdziwy mistrz. Strzelił całą górę bramek. Ja jestem młody, choć bardzo

chciałbym stać się takim piłkarzem jak on. Od dziecka zawsze walczyłem o to, żeby

zrealizować wszystkie moje marzenia. Marzyłem, żeby zagrać w derbach z

Partizanem i udało mi się. Marzyłem, żeby strzelić pierwszą bramkę, i tak się stało.

Marzyłem o Serie A i trafiłem tutaj. Marzyłem też o reprezentacji i wywalczyłem

miejsce w niej. Teraz marzę o tym, żeby być taki, jak Totti i żeby zdobyć złota piłkę.

 

O Pjanicu.

SJ: Znam go. Pamiętam go z meczu, w którym graliśmy z Lyonem. Podobał mi się

już wcześniej. Ma dobry strzał, potrafi grać w piłkę.

 

A propos De Rossiego.

SJ: Cóż, De Rossi, obok Pirlo, Montolivo i Marchisio, to najmocniejsi zawodnicy ze

wszystkich.
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